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Allt som är positivt med Gävle kommun ska framhållas. Riv därför omgående upp
nedläggningsbeslutet för flygplatsen. Det är ett sabotage mot Sveriges infrastruktur att förstöra en
befintlig flygplats som behövs för polis- ambulans- brandhelikoptrar, flygfotoverksamhet,
kommersiellt flyg, militär verksamhet, FFK/Frivilliga Flygkåren med 14 olika insatser där brandflyget
är det mest kända, bana för övningsflygning för SAS-piloter och övriga bolag. Vem gav politiker
rätten att förstöra samhället? När andra medborgare förstör så är det straffbart?
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nedläggningsbeslutet för flygplatsen. Det är ett sabotage mot Sveriges infrastruktur att förstöra en
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Allt som lyfter fram Gävle som hamnstad bör bevaras inför framtiden.

Jag tycker verkligen att de ska bevaras! Dom är så fina men om dom måste putsas upp och
renoveras så hoppas jag att det görs lite försiktigt. Egentligen tycker jag det är fint med lite rost och
att man ser hur väder och vind har gjort sitt jobb

Allt som minner om Gävles traditioner o historia som en stor livlig hamnstad skall bevaras. Kranarna
ger en utmärkt symbol för områdets historia.
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Stockholm har snyggat upp några gamla kranar så de passar in i miljön, även på andra håll världen
har jag sett liknande , Buenos Aires t.ex. förgyller miljön!

Självklart ska kranarna renoveras och behållas. Skam åt den politiker som ens ger förslag att de ska
rivas och raderas ur historien.

Absolut ska dessa kranar bevaras. Jag la själv ett medborgarförslag om detta för ett antal år sen
utan att det hände så mycket mer. TV4 Gävle gjorde ett inslag om förslaget. 2011 var det tydligen
enligt kommunens protokoll.
https://dokodoc.com/sammantrdesprotokollb1268055931d67c627909164d681ac3697472.html

Har själv tänkt samma tanke. Borde placeras på var sida vid Gavleåns inlopp.

Absolut ska det bevaras??

Klart det skall bevaras.


